

Announcements

1. We welcome everyone at this Church Gathering, especially those that are new. We pray that you will experience the hope, faith & love of Jesus Christ. **Communication Cards** can be dropped in the offering bag or handed to one of the ushers/greeters.
2. We will have a congregation meeting from 11:15. No regular Sunday school.
3. We plan to have three separate congregation Sunday services on 11/24 at the new building (soft opening!) . Sunday School will still be in the old building until December.
4. We need your help to fill the **475** shoeboxes that we plan on giving this year to **Operation Christmas Child**. A list of the needed gifts/supplies (in Chinese and English) is available in the church lobby. Please place new gifts/supplies in the collection container located in the lobby by Sunday, November 17. Our special shoebox packing night will be on Friday, November 22. If you would like to help with the shipping costs of the shoeboxes, you can place your donation in the Operation Christmas Child Offering Box in the lobby. Please make checks payable to Samaritan's Purse.
5. **2019 Turkey Bowl**- Come and join us for the 2019 Turkey Bowl, where we will be playing a game of flag football on Thanksgiving Day, Thursday, November 28th. **Place:** Middle Creek Park (soccer field)-151 Middle Creek Park Avenue. Apex, N.C. ;**Time:** 8:30AM to 11AM; **Bring:** Water, warm clothes Join us for fun and fellowship. All are welcome. **RSVP to Ed Lam** at big_ed_lam@yahoo.com by Monday, November 25h.

Youth Announcements

1. **Friday Youth Group Schedule for October and November**
November 15 - "Accountability Friendships"
November 22 - Operation Christmas Child Packing Party
November 29 - No Friday Youth Group - Because of Thanksgiving Holiday
2. **Baptism Class and Baptism**—If you have accepted Jesus as your Lord and Savior and would like to show your love and obedience to Him and His command to be baptized, contact Pastor Jerry as soon as possible. Baptism Class will be on Sunday, November 17, in Room 141, at 1:00 p.m. Baptism will be on Sunday, December 15.

Children Info. (Nursery – 5th Grade)

1. The children department is planning to have the current building remodeled to fit the children's ministry. We plan to have **special remodeling team**. If you are interested, please sent an email to children.rccc@gmail.com.
2. **The Children Ministry needs AWANA co-workers and Nursery co-workers**. Brothers and sisters who have the burden, please contact Eva Zheng or Becky Xie, or email to children.rccc@gmail.com.

Sunday School (Youth)

9:30am – 10:45am

Youth 6-12 grade (<http://www.raleighccc.org/youth>)

Sunday School (Adult)

9:30am -10:45am

The book of Ephesians by J.D. Greear

Missionary Reminder

"The history of missions is the history of answered prayer" Samuel Zwemer

Upcoming Sermon

11/17

Rob Stansberry

報告與代禱

1. **歡迎**每位新來到本教會的弟兄姊妹與朋友們，歡迎您把這裡當做您屬靈的家，一起敬拜神、學習主的真道。散會後請坐在旁邊的弟兄姊妹帶他/她到圖書館，讓我們的迎新小組歡迎他/她。
2. 今天第二堂 11:15am 是會員大會，請會員留步參加。沒有成人主學，但有慕道班。
3. 11月24日將有三堂分別在新堂舉行的主日崇拜，成人主日學仍在舊堂原教室上課，請大家留意。
4. 我們需要您的幫助來裝滿我們今年計劃給 **Operation Christmas Child 的 475 個鞋盒**。所需的禮物/用品清單（中英文）放在教堂大廳。請於 11月17日星期日將新的禮物/用品放在大堂的收集容器。11月22日，星期五我們有特別的鞋盒包裝之夜。如果您想捐款（每盒9美元）用於寄送鞋盒，請將支票付給 Samaritan's Purse，並將支票放在教堂大廳的捐款箱中。
5. 12月15日將有**洗禮**，請先向梁牧師報名，11月24日有洗禮課程。
6. **2019 Turkey Bowl**—請大家加入 11月28日星期四感恩節的美式足球比賽。地點: Middle Creek Park (soccer field)- 151 Middle Creek Avenue. Apex, N.C. 時間: 上午 8:30 至 11AM; 請帶保暖衣物和水。並於 11月25日星期一之前，向 Ed Lam (big_ed_lam@yahoo.com 向 Ed Lam) 報名。
7. 我們都同心合意的盼望教會往和睦的方向前進；讓我們從約束自己的言語開始，不輕易轉述未經證實的事情，或論斷批評別人的話語。我們應當彼此相愛，不要只在言語和舌頭上，總要在行為和誠實上(約翰一書 3:11,18)，多謝大家以愛和寬容配合！
8. 關懷與代禱:
 - 1) 請為本週來到本教會的新朋友王以龍主前提名代禱，求主幫助她很快能夠融入這個屬靈的大家庭，進入團契和教會的生活。
 - 2) 為神給我們在基督裡救贖的恩典感謝祂，也求主幫助我們在基督裡有合一的靈同心事奉。

宣教提醒

“宣教的歷史就是禱告的歷史” Samuel Zwemer

青少年事工報告

1. **十一月青少年聚會的時間表**
11月15日—"Accountability Friendship"
11月22日—Operation Christmas Child 鞋盒包裝之夜
11月29日—感恩節假期沒有週五青少年聚會
2. **受洗課和受洗禮** - 如果你已經接受耶穌為你的救主，但尚未受洗，我們鼓勵你受洗，表明你是一個真正的耶穌追隨者。請儘快與 Pastor Jerry (jmillerrc3@yahoo.com 或 919.961.8859) 聯絡，洗禮課將於 11月17日星期日 1:00P.M. 在 141 室舉行。12月15日有**受洗禮**。

兒童事工報告

1. 兒童部需要 AWANA 和 Nursery 同工。請有負擔的兄弟姐妹與兒童部鄭燕或謝芳姐妹聯繫，或致電 children.rccc@gmail.com.
2. 兒童部即將以兒童事工的角色參與舊堂的改建方案，需要組建特別事工小組。如有興趣，請致電 children.rccc@gmail.com.

請為主日講員代禱

日期	華語	粵語	英語
11/17	梁瑞龍牧師	吳展祥長老	Rob Stansberry